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ایزد سیف  ا... پور:
اسم ما هم نساجی 

 مازندران است 
و قدمت 70 ساله دارد

گاتسالوف: با نفرات اصلی به  
تهران نیامدیم 

ایسنا: حاجی مراد گاتسالوف، سرمربی 
تیم  ملی کشتی آزاد روسیه، درباره کسب عنوان 
نایب قهرمانی تیم روسیه در رقابت های جام 
باشگاه  های جهان، اظهارکرد: سطح مسابقات 
خیلی خوب بود و از عملکرد تیمم در این 
رقابت ها راضی هستم. سرمربی تیم  ملی کشتی 
آزاد روسیه تاکید کرد: باید این را بگویم که با 
تیم اصلی  مان در این مسابقات شرکت نکردیم. 
نفراتی مثل سعدا...یف، نایفونوف و دیگر نفرات 
اصلی  مان را به این مسابقات نیاوردیم و با تیم 
دوم خود به میدان رفتیم. تیم جوانی را به این 
رقابت  ها آوردم چرا که هدفم این بود که آنها 
را محک بزنم. دارنده ۵ مدال طلای جهان و 
یک طلای المپیک درباره دیدارهای خود با 
مسئولان فدراسیون کشتی و مباحث مطرح 
شده در این دیدارها، گفت: صحبت  های ما 
بیشتر راجع به این بود که ما مشکل و دغدغه  ای 
را در ایران نداشته باشیم که این موضوع برای 
ما ارزشمند بود. همچنین درباره برگزاری 
اردوهای مشترک میان تیم  های کشتی آزاد 
ایران و روسیه صحبت  های خوبی داشتیم 
و قرار شد تجربیاتمان را در اختیار یکدیگر 
بگذاریم. حتما در آینده نزدیک همکاری  های 

بیشتری را خواهیم داشت. 

خارجازمستطیلسبز

 بازیکنی که روی دست بکام  
بلند شد 

بازیکن ساوتهمپتون در آستانه رسیدن 
به رکورد منحصربه  فرد دیوید بکام است. به 
گزارش دیلی  میرر، جیمز وارد پراوس، هافبک 
ساوتهمپتون، در دیدار هفته بیست  وچهارم 
لیگ برتر انگلیس مقابل چلسی گل زیبایی 
را روی یک ضربه ایستگاهی به ثمر رساند. 
وارد پروس ۱۷ گل از روی ضربات ایستگاهی 
در لیگ برتر به ثمر رسانده است. در تاریخ 
لیگ برتر، تنها دیوید بکام، هافبک سابق 
روی  بیشتری  گل  های  منچستریونایتد، 
ضربه  های آزاد مستقیم به ثمر رسانده. او با 
۱۸ گل سال  ها به عنوان متخصص زدن ضربات 
ایستگاهی شناخته می  شد و حالا بازیکن 

ساوتهمپتون را باید وارث دیوید بکام دانست.

خبـــــر

تقابل شاگردان نکونام و الفیصلی عربستان

فولادتاریخسازیمیکند؟!

سالپنجم
شماره1497

آرمان ملی: تیم فوتبال فولادخوزستان امروز در مرحله یک 
هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به مصاف الفیصلی عربستان 

می  رود.
 پیش بازی 

تیم الفیصلی در حالی خود را برای بازی با فولاد در یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا می  کند که یک تفاوت بزرگ با حریف 
ایرانی خود دارد. تیم فولاد در این فصل از لیگ برتر ایران با 
بدشانسی  های فراوان مواجه بود؛ جایی که فرشید اسماعیلی، 
هافبک بازیساز و خوش تکنیک با امیدهای فراوان جذب شد تا 
شاید حتی در آن مقطع جایگزین خوبی برای پاتوسی باشد، اما 
فولاد با بدشانسی مواجه شد و پیش از شروع لیگ پارگی رباط 
صلیبی کار دست اسماعیلی و نکونام داد تاجایی که سرمربی 
فولاد تاکنون این بازیکن را در اختیار نداشته است. اما این 
پایان بدشانسی  های این فصل نکونام در فولاد نبود و او در ادامه 
لیگ نیز مجید علیاری و علی قربانی را هم به دلیل مصدومیت 
از دست داد و بماند که بی  انضباطی  های آیاندا پاتوسی و 
حواشی وریا غفوری هم مشکلات دیگری برای جواد نکونامی 
بود که هدف  های بسیاری در سر داشت، اما این حاشیه  ها 
و مصدومیت  ها نگذاشت که فولاد همانی شود که نکونام 
می  خواست. سرمربی یونانی الفیصلی پنج بازیکن خارجی که به 
نوعی ستاره هستند، در لیست خود دارد و همین تفاوت بزرگ 

الفیصلی و فولاد ایران است. 
 صحبت نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری پیش از بازی با الفیصلی 
عربستان در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، 
اظهارکرد: خیلی خوشحالم در اینجا حضور دارم و با فولاد در 
مرحله  ای هستیم که بهترین تیم  های غرب آسیا حضور دارند. 
می  دانیم با توجه به فاصله کم بازی  ها و همچنین دیدارهای 

حذفی شرایط برای همه تیم  ها سخت است. وی ادامه داد: فولاد 
از نظر ذهنی، روحی و روانی کاملا آماده مسابقات است. در این 
چند روز سعی کرده  ایم تیم را فقط برای لیگ قهرمانان آسیا 
آماده کنیم. می  دانیم چقدر این موضوع برای ما اهمیت دارد و با 
بازیکنان جلسه  هایی داشته  ایم و تمرکز ما روی این است که برای 
تیم بزرگ فولاد تاریخ  سازی کنیم. سرمربی تیم فوتبال فولاد 
گفت: تمام تمرکز ما روی بازی پیش روست، امیدوارم یک بازی 
خوب همراه با نتیجه برای ما باشد. از کشور قطر بابت میزبانی و 
امکاناتی که در اختیار ما قرار دادند، تشکر می  کنم. امیدوارم این 
افتخار نصیب کشور ما هم شود. او درباره آخرین شرایط تیمش 
نیز ادامه داد: تیم ما در شرایط بسیار خوبی به سر می  برد و روحیه 
و انگیزه تیم ما به گونه  ای است که تمام تمرکزمان را برای بازی 
روز دوشنبه بگذاریم. نکونام بیان کرد: از تیم الفیصلی شناخت 
کافی داریم؛ تیم با کیفیت و خوبی است. با وجود اینکه به یک 
لیگ پایین  تر رفته  اند اما کیفیت خوبی دارند. بازی  های آنها را 
که دیده  ایم بازیکنان تاثیرگذاری دارند. لیگ عربستان هم با 
توجه به بازیکنان خارجی که در آن بازی می  کنند، لیگ قوی و 
قدرتمندی است. الفیصلی تیم قابل احترامی است و قطعا روز 
دوشنبه بازی سختی برای هر دو تیم خواهد بود. وی هم  چنین 
درباره وضعیت خط حمله فولاد، تصریح کرد: متاسفانه دو تا از 
بهترین بازیکنان تیم  مان را در لیگ از دست دادیم و نتوانستیم 
بازیکنی جایگزین کنیم، به همین دلیل مجبور شدیم از بازیکنی 
که پست تخصصی  اش فوروارد نیست استفاده کنیم اما مشکلی 
نیست و تلاش خواهیم کرد تا بهترین عملکرد را داشته باشیم. 
قطعا داشتن فوروارد بیش  تر به ما کمک می  کرد ولی وقتی 
کمبود داریم، کنار می  آییم. الان شرایط خوبی داریم و به بازی 
روز دوشنبه امیدوار هستیم. نکونام در پایان عنوان کرد: این 
چهارمین سالی است که در خدمت باشگاه فولاد هستم. تجربه 

چهار سال کار در اینجا باعث شد تاریخ، لحظات و خاطرات 
خوبی برای ما ثبت شود. در بازی  های مرحله گروهی اگر اشتباه 
کنید می  توانید جبران کنید ولی در بازی  های حذفی نه. به 
همین دلیل برای جدال با الفیصلی ۲۰۰ دقیقه آمادگی ذهنی 
و روانی داریم، چراکه در بازی  های حذفی هر تیمی کم  تر اشتباه 
کند برنده می  شود و امیدوارم این تیم ما باشیم. تمام بازیکنان 
و اعضای تیم می  دانند که روز دوشنبه باید بهترین عملکرد را 

داشته باشیم و با این هدف وارد زمین می  شویم.
 نظر انصاری 

ساسان انصاری در نشست خبری پیش از بازی با الفیصلی 
عربستان در یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، اظهارکرد: 
خیلی خوشحالیم که در این مرحله هستیم. بازی روز دوشنبه 
طبیعتا با توجه به اینکه حذفی است، حساس و سنگین است. 
وی ادامه داد: توسط کادر فنی، تیم الفیصلی را خیلی خوب آنالیز 
کرده  ایم. می  دانیم تیم خوب و باکیفیتی هستند. بازیکنان با 
کیفیت خارجی دارند ولی ما هم فولاد هستیم. اینجا آمده  ایم تا 
با مربی بین  المللی که داریم بتوانیم موفق شویم. همه ما بازیکنان 
می  توانیم از تجربه سرمربی خود استفاده کنیم. تجربیاتی که در 
دوران بازیکنی خود در تیم  های باشگاهی و ملی داشته بسیار به 
ما کمک خواهد کرد و او به خوبی می  تواند این تجربیات را انتقال 
بدهد. انصاری اضافه کرد: حقیقتا آمده  ایم که اینجا بمانیم و 
ان  شاءا... ۱۰ روز این  جا باشیم. نمی  خواهیم زود به خانه برگردیم. 
این موضوع را همه بازیکنان درک کرده  اند. مسئولیت سنگینی 

برعهده ماست. 
 صحبت  های سرمربی الفیصلی

سرمربی الفیصلی عربستان بازی برابر فولاد را سخت توصیف 
کرد و از آمادگی تیمش برای حضور در این بازی سخن به میان 
آورد. مارینوس اوزونیدیس، سرمربی یونانی الفیصلی در نشست 
خبری قبل از بازی گفت: اکنون شرایط نسبت به گذشته فرق 
کرده و چیزهای زیادی تغییر کرده است. ما می  خواهیم تیم را 
برای رقابت در لیگ عربستان آماده  تر کنیم و اولویت ما لیگ 
داخلی است و به همین خاطر بدون فشار در لیگ قهرمانان 
آسیا بازی می  کنیم و این را به بازیکنان هم گفته  ام. او ادامه 
داد: آسان است که انگیزه را به بازیکنان تیم تزریق کرد و شور 
و هیجان را در آنها به وجود آورد چرا که همچنان   که گفتم ما 
بدون فشار و استرس برابر تیم حریف به میان می  رویم. چیزی 
برای از دست دادن نداریم و به نظرم شایسته حضور در مرحله 
بعد هم هستیم. سرمربی یونانی الفیصلی ادامه داد: کسی 
نمی  تواند به دلیل بی  تجربه بودن ما در لیگ قهرمانان آسیا ارزش 
فنی ما را پایین آورد و امیدوارم که تیم حریف هم چنین نگاهی 
داشته باشد. من قبلا برابر فولاد بازی نکرده  ام اما از روحیه و 
انگیزه بازیکنان ایرانی به خوبی آشنا هستم، چرا که قبلا در 
یونان با آنها کار کرده  ام. بازی سختی پیش  رو داریم اما ما هم 
بازیکنان باکیفیتی داریم و آماده این بازی هستیم. به گزارش 
ایسنا، اوزونیدیس سابقه همکاری با مسعود شجاعی و کریم 
انصاری  فرد را در تیم  های پانیونیوس و آ.ا.ک آتن در کارنامه دارد. 

   تمرینگروهی
 سادیو مانه به تمرینات گروهی بایرن اضافه شد. 
مانه در بدو ورود به کمپ تمرینی بایرن به خبرنگاران 
گفت که حس فوق العاده ای دارد و آماده است بار دیگر 

به بایرن کمک کند.  

 حراجخیریه
مهدی مهدوی کیا قصد دارد به یاری مردم زلزله زده 
خوی بشتابد. او در نظر دارد پیراهن امضاشده بازی 
هامبورگ و شالکه را که در سال ۲۰۰۰ برگزار شد، برای 

کمک به حراج بگذارد.

           درگیری
درگیری شدید فیلیپ کوتینیو، بازیکن استون ویلا، 
با بوکایو ساکا، ستاره آرسنال، در جریان دیدار دو تیم 
خبرساز شده است. جالب اینجاست این دو بازیکن  در نیمه 
اول هر کدام برای تیم هایشان یک گل به ثمر رسانده بودند.

ت
شــ
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عک

کوتاه
فارس: دیدارهای مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی آغاز 
شد. روز دوشنبه  دو مسابقه در تهران برگزار می شود. استقلال 
قهرمان فصل گذشته لیگ برتر در لیگ هم نتایج خوبی گرفته 
و با 4 برد متوالی خود را به جمع مثلث مدعیان قهرمانی این 
فصل رسانده است. استقلال در لیگ برتر در هر دو بازی رفت و 
برگشت ملوان را با نتایج پرگل شکست داده و به خوبی راه بردن 
این تیم قدیمی و ریشه دار فوتبال کشورمان را بلد است. در مورد 
ملوان در این دیدار یک نکته مهم دیگر هم وجود دارد اینکه 
این تیم در مرحله قبل مقابل نفت مسجدسلیمان در انزلی 
شکست خورد و از گردونه رقابت ها کنار رفت ولی به دلیل اینکه 
نفت مسجدسلیمان یک بازیکن غیرمجاز داشت نتیجه با حکم 
کمیته انضباطی تغییر کرد و تیم حذف شده ملوان دوباره به 
جام برگشت! حالا هم قرعه سختی دارد و دوشنبه باید مقابل 

یکی از مدعیان قهرمانی قرار بگیرد. 

بیــنالمــلل
 مدافع برزیلی سابق رئال مادرید برای درمان مصدومیت 
خود به کمپ رئال برگشت. مارسلو پس از ۵ ماه حضور در  
تیم فوتبال المپیاکوس یونان، قرارداد خود را با این تیم  فسخ 
کرد. مدافع کناری برزیلی با باشگاه آتنی به توافق نرسید و از 
این تیم جدا شد. خیلی از رسانه ها عقیده دارند او به زودی 
با تیم عربستانی النصر توافق خواهد کرد و پیراهن النصر را 
خواهد پوشید تا با کریستیانو رونالدو هم تیمی سابقش در 
رئال مادرید بازی کند.  به این ترتیب مدافع کناری برزیلی 
۳4 ساله دیگر در این تیم حضور نخواهد داشت. بازیکن سابق 
رئال مادرید در این مدت در ده بازی ۳۳۲ دقیقه بازی کرد و 
سه گل به ثمر رساند.  حضور او در المپیاکوس با واکنش زیاد 
هواداران این تیم یونانی همراه شد و حدود ۲۵ هزار نفر در 
مراسم معارفه او در استادیوم کارایسکاکیس حضور داشتند 
اما این بازیکن نتوانست جایی در دفاع چپ تحت هدایت 
کارلوس کوربران پیدا کند. قراردادی که او امضا کرده بود 
یکساله بود و یک امکان تمدید برای یکسال دیگر را نیز داشت. 
المپیاکوس بزرگترین باشگاه یونان 
است و در ده سال گذشته هشت 
بار قهرمان لیگ و سه بار قهرمان 
جام حذفی یونان شده است و در 
این مدت فقط سه بار حضور در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 
را از دست داده است. آنها در حال 
حاضر در رده سوم رقابت های 
های  تیم  هستند.  لیگ 
پاناتینایکوس و آ.ا.ک آتن 
در رده های اول و دوم 
قرار دارند. این مدافع 
به  ریکاوری  برای 
مادرید برمی گردد 
باشگاه  توسط  و 
سابقش رئال مادرید 

درمان خواهد شد.

دیدگـــــاه
تغییر نسل در تیم ملی 

داوودمهابادی
 کارشناس فوتبال 

تا پایان هفته بیستم، رقابت بین ۳ تیم سپاهان، پرسپولیس و 
استقلال در صدرجدول خیلی نزدیک شده است. پرسپولیس که 
در نیم فصل اول رده نخست جدول را به تنهایی از آن خود کرده 
بود و ۵ امتیاز با تیم دوم فاصله داشت در 4 دیدار اخیرش، در ۲ 
بازی با فولاد و هوادار با نتیجه مشابه یک بر صفر شکست خورد 
تا الان با ۳ امتیاز اختلاف در رده دوم قرار گیرد.  پرسپولیس 
بر خلاف سپاهان آنچنان در کسب ۳ امتیازهای حساس زیاد 
موفق نبود تا صدر را به حریف واگذار کند. سپاهان ۵ هفته بسیار 
خوب را سپری کرد و با ۵ پیروزی مقابل تیم های استقلال، 
نساجی، گل گهر، فولاد و ذوب آهن توانست خودش را بعد از 
هفته ها به صدرجدول برساند. سپاهان بازی های سخت مقابل 
حریفان قدرتمند خودش را با کسب ۳ امتیاز تمام کرده است 
و شانس زیادی برای قهرمانی دارد. سپاهان یک باشگاه بسیار 
قدرتمند و با ساختاری قوی در ورزش کشور است که همیشه 
خودش را برای گرفتن قهرمانی در هر فصل لیگ برتر معرفی 
می کند. استقلال بعد از جام جهانی نتایج خوبی نمی گرفت، اما 
بعد از هماهنگی بین بازیکنان و شناخت ترکیب اصلی از سوی 
کادر فنی اش، یک روند رو به رشد را در این هفته ها پیدا کرده 
است. همچنین استقلال پس از باخت مقابل سپاهان، 4 هفته 
طلایی را پشت سر گذاشت و خودش را به حریف سنتی اش 
پرسپولیس رساند. ساپینتو از ابتدای فصل با همه در کنار زمین 
درگیر می شد و چند بار این هیجانات مخرب او تکرار شده است. 
به طور حتم این واکنش های منفی به ضرر خودش و تیمش 
تمام خواهد شد. چندبار هم او محروم شده است، اما  مثل 
اینکه محرومیت زیاد بازدارنده نبوده و همچنان کارها و رفتار 
زشت تری را از او شاهد هستیم. در روزهای گذشته هم رفتار و 
سخنانی از این مربی دیدیم و شنیدیم که کمتر در فوتبال ایران 
سابقه داشته که با الفاظ و ادبیات بد، مربیان ایرانی را خطاب 
قرار داده است.  فوتبال ایران مربیان خارجی خوبی را به خود 
دیده و در همین تیم فوتبال استقلال مربیانی نظیر وینفرد 
شفر و آندره آ استراماچونی بدون هیچ تنش و جنجالی کار خود 
را پیش بردند. بعد از رفتن از استقلال هم هیچ عملکرد بدی از 
این مربیان در رسانه ها درج نشد. باید مدیران قبل از آوردن 
مربی به تیم شان بیشتر از این وسواس داشته باشند و از هر نظر 
در مورد مربی انتخاب شده کنکاش کنند.  مهدی تاج به عنوان 
رئیس فدراسیون فوتبال تصمیم نهایی را خواهد گرفت که مربی 
ایرانی یا خارجی هدایت تیم ملی را بر عهده بگیرد. هر مربی که 
بیاید کار سختی را در جام ملت های ۲۰۲۳ آسیا در پیش دارد. 
از سوی دیگر امسال تیم ملی به تغییر نسل احتیاج دارد و باید 
تیم نسبت به سال های اخیر جوان تر شود. در این برهه زمانی 
مربی ایرانی بیشتر از مربی خارجی می تواند به تیم ملی کمک 
کند، چون از وضعیت فوتبال ایران شناخت دارد و خیلی بهتر به 

تیم ملی کمک خواهد کرد. 

حجت کریمی: 

ساپینتو را مظلوم گیر آورده اند
حجت کریمی، عضو هیات مدیره استقلال با انتقاد کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال گفت: سرمربی پرتغالی استقلال 
را مظلوم گیر آورده اند و نمی خواهند آبی پوشان قهرمان 

شوند.
 محرومیت ساپینتو 

حجت کریمی در گفت وگو با »تسنیم«، درباره محرومیت 
4 جلسه ای ریکاردو ساپینتو، سرمربی استقلال از سوی 
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، اظهارداشت: ساپینتو 
را مظلوم گیر آورده اند. استقلال به سمت قهرمانی رفته 
و می خواهند جلوی آن را بگیرند یا سنگ اندازی کنند. 
ساپینتو را در کرمان زدند ولی او را جریمه و محروم کردند. 
این کار، درست نیست. درباره اخلاق ساپینتو در گذشته 
حرف زده بودم ولی او این مدت خوب شده بود و مشکلی 

نداشت. به نظر می رسد نمی خواهند استقلال قهرمان شود.
 مشکلات مالی 

وی افزود: استقلال با این همه مشکلات مالی، خوب کار 
می کند و تیم یکدستی شده است. آرایی که درباره ساپینتو 

صادر شد، توهین به ۳۰ میلیون هوادار استقلال بود. در 
فیلم هایی که دیدیم مربیان دیگر تیم ها به نیمکت ما توهین 
کردند ولی ساپینتو محروم شد. این رأی جای تأسف دارد. با 
وجود همه سنگ اندازی ها، حمایت کامل می کنیم تا دوباره 
قهرمان لیگ شویم. واقعا درست نیست که این همه هزینه 

کنیم آن وقت مشکلات زیادی برای ما به وجود بیاورند.
 تحریم سجادی 

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در ادامه با اشاره به 
تحریم حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان از سوی اتحادیه 
اروپا گفت: شاید به جرأت بتوان گفت وزیر ورزش و جوانان 
دولت سیزدهم در دولت های مختلف جزو معدود وزرایی 
است که به لحاظ تحصیلات، تجربه و سابقه قهرمانی در جایی 
نشسته که نه تنها ایرادی به آن وارد نیست، بلکه همواره 
مورد انتظار مردم از دولت ها بوده است. سجادی قهرمان 
ملی دوومیدانی است که همچنان رکورد این رشته را در 
دست دارد، رده های مختلف مدیریتی را در سازمان تربیت 
بدنی تجربه کرده و سال هاست که به عنوان استاد و عضو 

هیات علمی دانشگاه در رشته تربیت بدنی تدریس می کند. 
تعداد مدال های قهرمانی در ۱۸ ماه اخیر در کنار تعداد 
اعزام های بین المللی تیم های ملی مختلف به خصوص بانوان 
ورزشکار نشان از شناخت کامل و صحیح او از رشته های 
مختلف ورزشی دارد. کریمی خاطرنشان کرد: بهترین ادعا 
برای اثبات شایستگی سجادی، مدیریت حواشی تیم ملی 
فوتبال در جام جهانی قطر بود که ایستادگی و حمایت او از 
آرمان های انقلاب و نظام باعث شد اتحادیه اروپا در اقدامی 
شرم آور، غیرسیاسی ترین وزیر جمهوری اسلامی ایران را 
تحریم کند، تحریمی که هر چند لکه ننگینی برای اتحادیه 
اروپا بود، ولی مدال جوانمردی و انقلابی برای وزیر ورزش 
ایران شد. وی ادامه داد: تصمیمات کاملا ورزشی، عدم 
دخالت در مدیریت فدراسیون ها، پیگیری قانون جمعیت 
جوانی و دفاع از آرمان های نظام اسلامی دلیل بر شایستگی 
این وزیر مردمی و انقلابی است. در شرایطی که مجلس 
شورای اسلامی با شعار مجلس انقلابی بر سر کار آمده است، 
متأسفانه برخی نمایندگان در اقدامی عجیب و دور از انتظار و 
با وجود عملکرد قابل دفاع وزیر ورزش بر استیضاح وی اصرار 
دارند که این در جامعه باعث دلسردی ورزش دوستان شده 
است، به خصوص مردم به دلیل فشارهای عناصر بیگانه در 
بدترین شرایط اقتصادی به سر می برند و از مجلس انقلابی 

انتظار اقدامی انقلابی در حوزه های دغدغه خود را دارند.

ایزد سیف ا...پور مدیرعامل باشگاه نساجی 
در خصوص شرایط این باشگاه جهت میزبانی 

رقابت  های آسیایی صحبت کرد. 
  آخرین وضعیت ورزشگاه میزبانی 
نساجی در لیگ قهرمانان آسیا چگونه 

است؟
 ما ورزشگاه وطنی قائمشهر را تحویل 
گرفتیم. از زمان تحویل به لطف آقای حدادیان 
تمام مشکلات آن در حال برطرف شدن است 
به همراه اعضای هیات  مدیره باشگاه با مجمع 
نمایندگان استان در مجلس جلسه گذاشتیم. 
آقای مرادیان نماینده مجلس شورای اسلامی 
قائمشهر، لطف کرد تا ۸ میلیارد بودجه از آقای 
مخبر معاون رئیس  جمهور برای متمم قرارداد 
و کارهای باقیمانده ورزشگاه وطنی انجام داد. 
الان در حال تلاش هستیم تا بودجه تخصیص 
داده شود و خودمان ورزشگاه را آماده می  کنیم. 
به هر حال تمام هم و غم باشگاه این است که 
ورزشگاه آماده شود. چطوری برای عید نورزو 
ستاد نوروزی در نظر می  گیریم؟ برای یک 
تورنمنت بین  المللی نیازمند ستاد هستیم. 
اما هنوز مسئولان استان به این درک لازم 
نرسیدند. ما در قائمشهر میزبان لیگ قهرمانان 
آسیا هستیم و به عنوان نماینده ایران در این 
مسابقات شرکت می  کنیم. باید همه استان 
باید پای کار بیایند. اما متاسفانه هیچ  کس به 

این موضوع اهمیتی نمی  دهد. 
 امور جهت کسب مجوز حرفه  ای 

باشگاه نساجی انجام شد؟
 ما همه مدارک  مان را بارگذاری کردیم. جا 
دارد از همکاران باشگاه و اعضای هیات  مدیره 
در این خصوص از آقایان بایندریان و فتحی 
و مسئول این کمیته سرکار خانم طریقتی، 
تشکر کنیم. سرکار خانم طریقتی که خیلی 
با سواد و به ۳ زبان مسلط است تمام توانش 
را برای انجام اقدامات حرفه  ای  سازی باشگاه 
انجام داد. اول آزادی را به عنوان ورزشگاه رزرو 
معرفی کردیم. به این خاطر که این ورزشگاه 
متعلق به استقلال و پرسپولیس است. آمدیم و 
نامه زدیم به باشگاه سپاهان و کمک خواستیم. 
اگر یک موقع نقش جهان آماده نشد با لطف 
جناب ساکت بازی را در این ورزشگاه که 
شرایط برگزاری دارد، انجام می  دهیم. یک 
خواهش دارم وقتی می  بینم تیم  های دیگر که 
در لیگ هستند حمایت می  شوند. ما از فوتبال 
حرفه  ای صحبت می  کنیم می  گوییم نباید 
فوتبال ما وابسته باشد. اما می  بینم به گونه  های 
مختلف به تیم  های حاضر در لیگ کمک کند. 
اسم ما هم نساجی مازندران است و قدمت ۷۰ 
ساله دارد. اسم ما وارش نیست که بگوییم 
باشگاه خصوصی است. نمی  شود یک تیم 
فقط توسط یک نفر هزینه شود و هیچ  کسی 

کمک نکند. 
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رسول کربکندی:  سپاهان و پرسپولیس از تیم های آماده لیگ هستند
یک کارشناس فوتبال با اشاره به تقابل حساس سپاهان و 
پرسپولیس در جام حذفی، گفت: این دیدار برای هر دو تیم 
۶ امتیازی است و هر تیمی پیروز شود، حاشیه امنیت بهتری 
ایجاد خواهد کرد. رسول کربکندی در گفت وگو با ایسنا، در 
خصوص دیدار تیم های سپاهان و پرسپولیس در چارچوب 
جام حذفی به عنوان یکی از حساس ترین رقابت ها، اظهارکرد: 
چند سال است که جدال سپاهان و پرسپولیس به ویژه در 
حضور هواداران از حساسیت بالایی برخوردار است. در حال 
حاضر هر دو از تیم های آماده لیگ هستند. سپاهان به شرایط 

ایده آلش رسیده و پرسپولیس نیز آمادگی خوبی دارد. وی 
افزود: اگر شرایط حضور تماشاگران در این دیدار فراهم شود، 
نسبت به دیگر بازی ها تعداد بیشتری به ورزشگاه خواهند آمد 
که این امر حساسیت بازی را هم بیشتر خواهد کرد. با توجه به 
سابقه درگیری در بازی های قبل، باید تیم ها از حاشیه دوری 
کرده و با قدرت و آرامش نقشه های خود را عملی کنند. این 
پیشکسوت فوتبال یادآور شد: در واقع این دیدار برای هر دو 
تیم ۶ امتیازی است و هر تیمی پیروز شود، حاشیه امنیت 
بهتری ایجاد خواهد کرد. کربکندی با تاکید بر نقش کلیدی 

دروازه بان ها در این تقابل، افزود: مسلما نقش دروازه بان برای 
موفقیت یا عدم موفقیت حائز اهمیت است. خوشبختانه هر دو 
تیم دروازه بان های خوبی دارند. نیازمند در عمل نشان داد که 
لیاقتش ذخیره بودن نیست و با این بازی می تواند دروازه بان 
شماره یک تیم ملی باشد. او در پایان تصریح کرد: سپاهان و 
پرسپولیس هم در خط حمله و هم دفاع خوب عمل می کنند. 
البته هر بازی شرایط خود را دارد و تیم در خانه خود متفاوت از 
خانه حریف بازی می کند. همه این موارد و هجومی یا دفاعی 

بازی کردن هر تیم بستگی به شرایط بازی دارد.


